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Ældrerådets møde den 30. januar 
2023 
Deltagere i mødet: 

Anne Klein  X    

Erik Strand  X 

Erik Thomsen X 

Eva Hansen  Afbud 

Frank Binderup X 

Flemming Friis Larsen X 

Hanne Trebbien X 

Hans Henrik Olsen Afbud 

Judith Fjelstrup X 

Mariann Mehder X 

Marianne Lund X 

Marie Jørgensen X 

Vivi Skriver  X 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsordenen 

Beslutning: Godkendt. 

 

2. Meddelelser fra formanden: 

Beslutning: Borgmester Tomas Breddam deltager i mødet den 6. marts 2023. 

Spørgsmål er sendt til Betina Arendt om produktionskøkkenet på Toftehøjen. 

Spørgsmål til forvaltningen skal stilles via formanden. 

Betina er syg og deltager på møde den 6. februar kl. 12.00. 

 

Oplæg om bl.a. at stramme op på mødedisciplin fremsendes til behandling i FU. 

 

Det er svært at forkorte dagsordenerne, da der er mange punkter som skal behandles. 

Forvaltningen høres om, hvad der gøres i forhold til småtspisende.  

 

 

3. Sager til behandling: 

 3.1 Godkendelse af referat fra Ældrerådsmødet 9. januar. 

Beslutning: Revideret referat blev godkendt med sproglig 

ændringer til pkt. 3.8. og pkt. 2. 

  

 3.2 Ældrerådets regnskab for 2022. 

Beslutning: Ældrerådets kasser fremlagde årsresultatet og 

gennemgik de væsentligste poster. Regnskabet blev godkendt. 
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 3.3 Ældrerådets årsplan for 2023. 

Beslutning: Sundhedsaftaler kommer i høring i maj/juni. Det 

er en regional aftale om samarbejde mellem kommunerne og 

regionen. 

 

 3.4 Ældrerådets årsberetning for 2022  

 

Beslutning: Grupperne melder tilbage med bidrag senest den 

17. februar. 

 

 3.5  Møde med ejendomsudvikler om seniorboliger i Svogerslev. 

Beslutning: Fleming oplyste, at der har været afholdt et møde 

den 10. januar 2023 med en ejendomsudvikler om bygning af 

ældreboliger inden for en tidsramme på 3 år.  

 

3.6 Evaluering af møde med formand for Plan- og 

Teknikudvalget, Claus Larsen 

Beslutning: Flere medlemmer mente, at mødet var for kort, og 

at ikke alle relevante emner blev drøftet. Ældrerådet vender 

tilbage til Claus Larsen om bl.a. spørgsmål vedr. parkering i 

bymidten mhp. et møde med Plan- og Teknikudvalget herom. 

 

3.7  Dagsordenspunkter til møde med Tina Boel mandag den 6. 

februar. 

Beslutning: Konkrete spørgsmål til formanden for udvalget 

blev drøftet og fremsendes til hende. 

 

3.8 Dagsordenspunkter til Borgmester Tomas Breddam mandag 

den 6. marts 

Beslutning: Der blev aftalt spørgsmål til borgmesteren, og 

disse spørgsmål sendes til ham. 

 

3.9 Samskabt tilsyn 

Beslutning: Der har været afholdt flere møder om 

kvalitetskompasset, hvor repræsentanter fra Ældrerådet har 

deltaget. Det er vigtigt at Kvalitetsgruppen fremover bliver 

bredt sammensat med relevante deltagere og at der sker 

løbende opfølgning. 

 

3.10  Temamøde på Holbæk Sygehus onsdag den 15. februar kl. 

14.00 – 16.30 

   ”Den ældre borger og sundhedsvæsenet” 

5 medlemmer af Ældrerådet er tilmeldt temamødet. 
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3.11 Punkter fra Erik Thomsen indsendt 3. januar. 

1. Godkendelse af referat fra Ældrerådsmødet den 28. 

november 2022 

2. Ældrerådsmedlemmers forbrug af midler (kontorhold) 

 

  Beslutning: Punkterne blev frafaldet. 

 

3.12  Nyt fra grupperne. 

  Sundheds- og Omsorgsgruppen 

  Beskæftigelses- og Socialgruppen 

  Plan- og teknikgruppen 

  Klima- og Miljøgruppen 

  Kultur- og Idrætsgruppen 

  

  Beslutning: Intet til dette punkt. 

 

3.13 Konkrete erfaringer og oplevelser fra dagligdagen fra rådets 

medlemmer 

 

Beslutning: Der blev anført forskellige mangler og problemer 

med de nye plejecenterboliger på Toftehøjen. 

Problemstillingen tages op i BPR og igen på næste møde i 

Ældrerådet. 

 

3.14 Gensidig orientering fra ældrerådsmedlemmer, der er 

kontaktpersoner i BPR 

Beslutning: På Sct. Jørgensbjerg skal ansættes en ny 

plejecenterleder, og repræsentanten fra ÆR har påpeget at det 

ville være relevant, hvis formanden for BPR deltager i 

ansættelsesprocessen.  

På Kristiansminde skal man på et kommende møde i BPR 

drøftes påbud fra et gennemført tilsyn fra Styrelsen for 

Patientsikkerhed vedr. bl.a. medicin håndtering, journalføring 

m.v. BPR følger op på sagen. 

Vigtigt at være opmærksomme på procedurer på 

plejecentrene i tilfælde af brand. 

Der blev orienteret om emner på et møde på BPR Hyrdehøj, 

som blev afholdt den 16. januar 2023.  

På Trekroner Plejecenter skal personalet kunne 

kommunikere på dansk, hvilket gælder for alle plejecentre. 

 

3.15 60+ 

Beslutning: Marianne Lund tilbydes at skrive den næste 

klumme i 60+. Genoptrykke annoncen om at få medlemmer af 

Ældrerådet ud til foreninger m.v. 


